
Protokół nr 46/18
Komisji Urbanistyki i Rolnictwa

w dniu 16 maja 2018 r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:00. Udział w nim wzięli członkowie
komisji zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi załącznik nr 10
oraz Skarbnik Miasta M.Lisoń, naczelnik Wydziału Rozwoju Infrastruktury

R.Piegza, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
E.Siwek i mieszkaniec Nysy.
Przewodniczący  Komisji    Ł.Bogdanowski stwierdził,    iż  w posiedzeniu
uczestniczy 8 członków komisji, wobec czego obrady są prawomocne.
Porządek obrad przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco:
1.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1)zmiany budżetu Gminy Nysa na 2018 rok,
2)zmiany uchwały Nr XLVII/704/18 Rady Miejskiej   w Nysie z dnia

22 stycznia 2018 r.  w sprawie uchwalenia wieloletniej   prognozy

finansowej na lata 2018 - 2041.
3)sprzedaży w drodze bezprzetargowej prawa własności nieruchomości

gminnej (dz. nr 61 k.m.21 - obręb Śródmieście) ,

4)sprzedaży w drodze bezprzetargowej prawa własności nieruchomości
gminnej (dz. nr 628/2 k.m. 2, położonej w obrębie Lipowa),

5)sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości gminnej
(dz. nr 611 k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa),

6)sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości gminnej
(dz. nr 610 k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa),

7)sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości gminnej
(dz. nr 620k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa),

8)sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości gminnej
(dz. nr 609 k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa),

9)sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości gminnej

(dz. nr 608 k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa).
2.Sprawy różne, wolne wnioski.

Ad 1.1
Omówienia projektu uchwały dokonał Skarbnik Miasta M.Lisoń.
Radny P.Smoter  poprosił   o przedstawienie  poszczególnych wydatków.
Skarbnik poinformował, że sa to środki mi.in. zabezpieczone na przebudowę
parteru i I piętra urzędu. Kolejno wskazał kwotę 100 000 zł na zadanie
„budowa lokalu mieszkaniowo-usługowego przy ulicy Kramarskiej" na usługi
doradcze związane z wyborem partnera prywatnego do realizacji inwestycji.
Wskazał, że w ramach partnerstwa publiczno- prywatnego w tym miejscu ma
postać przedszkole, Dzienny Dom Pobytu oraz ok. 100 mieszkań.
Radny Smoter powiedział, że najpierw należy zdefiniować nasze potrzeby: jaki
metraż, co z przedszkolem, ile mieszkań oraz co ze Szkołą Muzyczną. Wskazał,
że przy omawianym temacie niezbędna jest koncepcja, która musi być
powszechnie akceptowana przez ludzi.
Radna D.Pasieka zapytała dlaczego upieramy się na tym miejscu, gdzie jest to
idealne miejsce dla tych budowli które już tam są. Przypomniała że to teren po
synagodze, i zapytała czy zdajemy sobie sprawę co może zaskoczyć podczas



budowy? Wskazała, że miejsce to nie jest akceptowane przez osoby starsze.

Uważa, że to nie trafiona lokalizacja na DDP.
Radna D.Pasieka zawnioskowała o przeprowadzenie konsultacji  z Radą
Seniorów w sprawie zlokalizowania miejsca budowy Dziennego Domu Pobytu.
Komisja jednogłośnie 8 glosami „za" poparła przedmiotowy wniosek.
Radny P.Smoter wniósł o zdjęcie zadania „Budowa kompleksu mieszkaniowo-
usługowego przy ul. Kramarskiej w Nysie" na kwotę 100.000 zł. Wniosek nie
uzyskała aprobaty radnych, przy stosunku głosów 3 „za", 3 przeciw

i 2 wstrzymujące.
Komisja pozytywnie, 5 głosami „za" przy 2 głosach przeciw i 1 głosie
wstrzymującym zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu

Gminy Nysa na 2018 rok.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Ad 1.2
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/704/18 Rady Miejskiej
w Nysie z dnia 22 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy
finansowej na lata 2018 -2041 omówił Skarbnik Miasta M.Lisoń.
Pytania w temacie zadał    radny P.Smoter, radny R.Kamuda oraz radna
D.Pasieka. Wyjaśnień udzielił Skarbnik Miasta M.Lisoń.
Komisja pozytywnie 5 głosami „za" przy   2  głosach wstrzymujących

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/704/18
Rady Miejskiej w Nysie z dnia 22 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 -2041.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad 1.3
Projekt uchwały zreferowała naczelnik Wydziału Geodezji   i   Gospodarki
Nieruchomościami E.Siwek.
Komisja pozytywnie 6 głosami „za" przy 1 głosie wstrzymującym zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej   prawa
własności nieruchomości gminnej (dz. nr 61 k.m.21 - obręb Śródmieście).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 1.4
Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiła  naczelnik Wydziału Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami E.Siwek.
Komisja pozytywnie, jednogłośnie 7 głosami „za" zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie  sprzedaży  w drodze  bezprzetargowej     prawa  własności
nieruchomości gminnej (dz. nr 628/2 k.m. 2, położonej w obrębie Lipowa).
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad 1.5
Naczelnik Wydziału Geodezji   i   Gospodarki Nieruchomościami E.Siwek
przedstawiła projekt przedmiotowej uchwały.
Komisja pozytywnie, jednogłośnie 7 głosami „za" zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości
gminnej (dz. nr 611 k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa).
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.



Ad 1.6
Temat uchwały przedstawiła naczelnik Wydziału Geodezji   i   Gospodarki

Nieruchomościami E.Siwek
Komisja pozytywnie, jednogłośnie 7 głosami „za" zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości

gminnej (dz. nr 610 k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa).
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad 1.7
Omówienia tematu dokonała naczelnik Wydziału Geodezji  i  Gospodarki
Nieruchomościami E.Siwek.
Komisja pozytywnie, jednogłośnie 7 głosami „za" zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości
gminnej (dz. nr 620k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa).
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 1.8
Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiła naczelnik Wydziału Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami E.Siwek.
Komisja pozytywnie, jednogłośnie 7 głosami „za" zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości
gminnej (dz. nr 609 k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa).
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad 1.9
Temat uchwały przedstawiła naczelnik Wydziału Geodezji  i   Gospodarki
Nieruchomościami E. Siwek.
Komisja pozytywnie, jednogłośnie 7 głosami „za" zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie sprzedaży w drodze przetargu prawa własności nieruchomości
gminnej (dz. nr 608 k.m. 1, położonej w obrębie Lipowa).
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad 2
Radny P.Smoter w związku z otrzymaną odpowiedzią w temacie umieszczenia

zaległych plików dźwiękowych z sesji na stronie urzędu zawnioskował, aby
niezwłocznie a najpóźniej w ciągu 2 tygodni umieścić pliki na stronie
i umieszczać na bieżąco relacje z sesji. Komisja jednogłośnie 7 głosami „za"

poparła przedmiotowy wniosek.

Radny A.Zelent w imieniu mieszkańca zwrócił się z zapytaniem, kto jest
administratorem terenu na osiedlu Podzamcze Sektor „C" i kto odpowiada za
utrzymanie porządku i wywóz śmieci.

Radny A. Zelent zawnioskował, aby w ramach posiedzenia Komisji

Urbanistyki i Rolnictwa zająć się sprawą osiedla powodzianek,
w szczególności ustaleniu czy są to mieszkania komunalne czy socjalne.
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Radna D.Pasieka w związku z odbytymi konsultacjami dot. przebudowy Rynku
zawnioskowała o zapoznanie z założeniami i koncepcją w przedmiotowym

temacie członków Komisji Urbanistyki i Rolnictwa.

Wobec zrealizowania porządku obrad przewodniczący komisji o godzinie 14:05
zamknął posiedzenie.


